
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 646
Flere organisationer, som arbejder med menneskehandelsområdet, påpeger, at manglen
de specialisering er et problem. organisationerne oplever, at fordi menneskehandelssager 
er lagt i NSK, er det svært for menneskehandelsområdet at blive prioriteret, fordi det er et 
lille speciale. Mener ministeren på baggrund, at området bliver prioriteret i NSK, og i givet 
fald hvordan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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